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Om undersøkelsen

• Forprosjekt SMB-utvikling i regi av Driv – Drangedal i Vekst - ble gjennomført i 
perioden mars 2023 til oktober 2023, med totalt 11 bedrifter

• Driv – Drangedal i Vekst ønsker tilbakemeldinger på om hvordan bedriftene 
har opplevd dette arbeidet, og hvilken nytte de har hatt av deltagelse i 
prosjektet

• Spørsmål utformet av Tone Størseth og Knut Baglo i felleskap

• Undersøkelsen lagt inn i Forms av Knut, utsendt av Tone

• Utsendt tirsdag 31. oktober, med svarfrist onsdag 15. november

• Analyse/presentasjon laget av Knut 

• Antall svar er 9, dvs en svarprosent på 82.

• For de spørsmål der svar er presentert i glidende %-skala tilsvarer ett avgitt 
svar 11 %.
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Kommentar:
Alle næringer representert i svarene: Matproduksjon 11 %, Opplevelsesnæring 33 %, Forretningsmessig tjenesteyting 11 % og 
Øvrig næringsliv 44 %.

I utvalget utgjør Matproduksjon 9 %, Opplevelsenæring 27 %, Forretningsmessig tjenesteyting 18 % og Øvrig næringsliv 46 %.
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Kommentar:
Både store og små bedrifter representert i svarene
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Kommentar:
Bedriftene er fornøyde/svært fornøyde med forstudiet. 90 % er svarer 5 eller 6. Snittscore er 5,2. 

Tilnærmet samme vurdering av forprosjekt – men litt lavere snittscore, med 5,1.
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Kommentar:
66 % svarer at det er sannsynlig de ville deltatt på nytt, og svarer 5 og 6. 
33 % svarer det er mindre sannsynlig, og svarer 2 og 3. Ingen svarer Ikke sannsynlig.

78 % svarer det er svært sannsynlig at de vil anbefale andre bedrifter å delta. 
22 % svarer det er mindre sannsynlig, og svarer 3 og 4. Ingen svarer ikke sannsynlig
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Kommentarer spm 5 opplevd nytteverdi/effekt:

• Totalt sett må nytteverdi/effekt anses som stor

• Betydning av å bli kjent med andre bedrifter scores høyest

• Godt grunnlag for å gjennomføre tiltak, grunnlag for nye 

arbeidsplasser, sikring av arbeidsplasser og bedre driftsresultat scorer 

alle litt lavere – men fremdeles høyt

• Styrke konkurransekraft får lavest score, men 56 % svarer 4 eller høyere 

også her
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Kommentarer spm 6 om samarbeidet med rådgiver/forretningsutvikler:

• Deltagerne er gjennomgående svært fornøyde med sin 

bedriftsrådgiver

• Snittscorene er slik:

– bedriftsrådgivers kompetanse 5,4

– bedriftsrådgivers evne til å skjønne bedriftens utfordringer 5,3

– bedriftsrådgivers evne til å lytte 5,1 

– bedriftsrådgivers evne til å drive prosessen framover 5,1

– samarbeidet med rådgiver generelt 5,1
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Kommentarer spm 7 om prosessen og organisering:

• Gjennomgående høy score

• Dialogen med Driv har vært meget god. Snittscore 5,4. Ingen svarer 

lavere enn 5.

• Informasjonen underveis har vært god. Snittscore 5,1

• Målet med prosjektet framstår som relativt tydelig. De fleste svarer 5 og 

6, mens en svarer 3 og en 4. Snittscore 4,9

• Dialogen med kommunen har vært god, selv om en 

svarer 2. Snittscore 4,8
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Kommentarer spm 8 om fellessamlingene:

• Treffer bra på antallet. 89 % er enige/helt enige i at antallet er 

tilfredsstillende (svarer 5 og 6)

• 78 % er enige/helt enige i at innholdet har vært bra (svarer 5 og 6).

• Utbyttet samlingene har gitt er bra, 78 % svarer at samlingene har gitt 

stort utbytte (svarer 5 og 6). En svarer 3 og en svarer 4, og drar snittet 

litt ned. Selv om innholdet er vurdert som bra, kan det være det er 

vurdert som mindre relevant for bedriften, og dermed med lavere 

utbytte

• De fleste vil prioritere deltagelse på framtidige nettverkssamlinger. En 

svarer 2 og en svarer 3, og er altså delvis uenige i at de vil prioritere 

dette. Det må anføres at de ikke nødvendigvis er slik at alle er 

innforstått med hva som ligger i begrepet nettverkssamlinger
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Konkrete innspill på tema: markedsføring, kurs i sosiale media, kurs og bistand i forhold til det å ha ansatte

Innspill på å invitere til flere fellesmøter mellom kommunens saksbehandlere og lokalt næringsliv for bedre 

forståelse av problemstillinger
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Kommentar:
De fleste svarer at de har prioritert arbeidet høyt, men at det har vært utfordrende å sette av tid. De fleste sier seg 
enig i at de har lykkes ganske bra i å involvere andre fra bedriftene i prosessen
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Råtekst spm 11 Andre innspill

• Lite konkrete resultater etter gjennomført SMB utvikling. Vanskelig å 
starte fellesprosjekter uten prosjektledelse og midler til investeringer. 
F.eks et matsamarbeid.

• Bra opplegg som har hjulpet oss om hvordan vi skal ta veien videre.

• Har stor tro på utveksling og erfaring mellom bedrifter i Drangedal.  
Kanskje ide og samarbeide med Næringsforeningen med diverse 
tematreff?

• SMB har gitt input til bedre kommunikasjon internt ift prosjekter og 
plane

• Hadde håpet på mer konkret økonomisk støtte for å få gang på 
bedriftene.

• Interessant og lærerikt å bli kjent med andre bedrifter i bygda.


